
ma 28-10-2019 11:18

Bomen aanplant Meierijstad

Geachte Raad,

Bomen(beleid)plan (Meierijstad), productievoedselbos (Schijndel), geboortebomen (Schijndel), bomenhotel 
(HART), boomcafé (Meierijstad), adoptie-bomen (Jeugdnatuurwacht De Populier), een driestammige Salix 
sepulcralis Chrysocoma (Burgemeester Van Rooij), het voorpootrecht (vanaf eind Middeleeuwen), 
verplichting Meierij tot grootscheepse aanplant van bomen (Raad van State 1696), …

Meierijstad en haar voormalige gemeenten heeft altijd al door het bos de bomen willen zien! Eerder vroeg 
wethouder aandacht voor bomenbeleid vanwege klimaatverandering, droogte, de processierups en de 
energietransitie.
Tel daar op dit moment dan nog eens bij maatschappelijke vraagstukken zoals duurzaamheid, de CO2- en 
stikstof-problematiek.

Ik vraag u om de VPRO Tegenlicht uitzending 19 (45min.) ’HoutBouwers’ van 20 oktober 2019 te kijken 
(via onderstaande link).
https://www.vpro.nl/programmas/tegenlicht/kijk/afleveringen/2019-2020/houtbouwers.html

Nu is hét moment, er ligt hier een uitgelezen kans …

Daarom stel ik u de vraag; Waarom begint de gemeente Meierijstad (en/of haar burgers) niet met aanplant 
van bomen (duurzame productie-bossen) op grotere schaal die beschikbaar worden voor hoogwaardig 
gebruik in duurzame (woning-)bouw (bio-based economie)? 
Het zou landelijk een mooi voorbeeld van een onophoudelijke dynamiek, verandering en verwaarding in het 
Brabants landschap.

Hierdoor zet u de gemeente Meierijstad letterlijk en figuurlijk op de kaart!
Gemeente Meierijstad moet het gewoon gaan doen ! 

NB
Motto Dutch Design Week 2019: “If not now, then when ?”
En … v.m. gemeentes Meierijstad werden genoemd ! (zie bijlage)
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